

Blok 28, 2.5 namešten ID#6256

Cena: 800,00 EUR

www.oglas.rs

Kategorija: Stanova (Nekretnine, Izdavanje)
Lokacija: Blok 28 (Srbija, Beograd, Novi Beograd)

Sobnost: Dvoiposoban
Opremljenost: Namešten
Kvadratura: 58
Grejanje: Gradsko
Nivo u zgradi: 9. sprat

Šifra oglasa: 03-3943048
Datum postavljanja oglasa: 18.08.2026

Kontakt: Јована Јакшић пр Посредовање у промету и закупу
непокретности SQUARE BG NEKRETNINE Београд-Нови
Београд
Telefon: 061/219-4332



Dodatne informacije:

Terasa, Lift, Parking, garaža, Internet, Satelitska, kablovska TV, Klima

Tekst oglasa:

NOVI BEOGRAD, BLOK 28 — RENOVIRAN STAN SA POGLEDOM NA PARK 58 m² | kompletno renoviran | namešten | terasa | pogled na park Na Novom Beogradu, u bloku 28 izdaje se kompletno renoviran i namešten stan od 58 m² na 9. spratu u zgradi sa liftom, na odličnoj lokaciji za život, posao i svakodnevno kretanje po Beogradu. Šta dobijate? prostranu dnevnu sobu sa ugaonom garniturom i TV-om potpuno opremljenu kuhinju sa plakarom komfornu spavaću sobu sa zidnim plakarom dodatnu manju sobu — idealnu kao radnu sobu ili drugu spavaću sobu moderno kupatilo sa novim sanitarnim elementima terasu sa pogledom na park novu stolariju sa roletnama inverter klimu za brzo i ekonomično hlađenje i grejanje centralno grejanje nove krevete i nameštaj rasklopivi sto za ručavanje Lokacija: Beogradsska Arena Glavna autobuska stanica Navigator poslovni kompleks West 65 shopping mall U blizini su prodavnice i autobuska stajališta linija 18, 67, 71, 88, 94, EKO 1 i 601, odlična saobraćajna povezanost ka auto-putu, centru, Zemunu, Bežanijskoj kosi i drugim delovima grada. Stan se nalazi u mirnom okruženju, ali ste istovremeno blizu svega što vam je potrebno. Cena zakupa: 800 € mesečno Depozit Infostan: 14.000 RSD Internet/TV/kablovska — po dogovoru. NEW BELGRADE, BLOCK 28 — RENOVATED APARTMENT WITH PARK VIEW 58 m² | Fully renovated | Fully furnished | Terrace | Park view Located in Block 28 in New Belgrade, this fully renovated and furnished 58 m² apartment is available for rent. It is on the 9th floor of a building with an elevator, in a great location for both living and working, with easy access to all parts of Belgrade. What does the apartment offer? Spacious living room with a corner sofa and TV Fully equipped kitchen with plenty of

storage Comfortable bedroom with a built-in wardrobe Additional smaller room — ideal as a home office or second bedroom Modern bathroom with new sanitary fixtures Terrace with a beautiful park view New windows and doors with roller shutters Inverter AC for fast and energy-efficient cooling and heating Central heating New beds and furniture Foldable dining table Location: Belgrade Arena Main Bus Station Navigator Business Complex West 65 Shopping Mall There are shops and bus stops for lines 18, 67, 71, 88, 94, EKO 1 and 601 nearby. The apartment also has excellent road connections to the highway, city center, Zemun, Bežanijska Kosa and other parts of Belgrade. The apartment is located in a quiet neighborhood, while still being close to everything you need for everyday life. Monthly rent: €800 Security deposit required Infostan: approx. 14,000 RSD/month Internet/TV/cable TV: available by agreement. НОВЫЙ БЕЛГРАД, БЛОК 28 — РЕМОНТИРОВАННАЯ КВАРТИРА С ВИДОМ НА ПАРК 58 м² | полностью отремонтирована | полностью меблирована | терраса | вид на парк В Новом Белграде, в Блоке 28, сдаётся полностью отремонтированная и меблированная квартира площадью 58 м². Квартира находится на 9-м этаже дома с лифтом, в отличном районе с удобным расположением как для жизни, так и для работы и поездок по Белграду. Что есть в квартире? Просторная гостиная с угловым диваном и телевизором Полностью оборудованная кухня с большим количеством мест для хранения Уютная спальня со встроенным шкафом Дополнительная небольшая комната — идеально подходит под кабинет или вторую спальню Современная ванная комната с новой сантехникой Терраса с видом на парк Новые окна и двери с рольставнями Инверторный кондиционер для быстрого и экономичного охлаждения и отопления Центральное отопление Новые кровати и мебель Раскладной обеденный стол Расположение: Белградская Арена Главный автовокзал Бизнес-комплекс Navigator Торговый центр West 65 Рядом находятся магазины и остановки автобусов 18, 67, 71, 88, 94, ЕКО 1 и 601. Также очень удобный выезд на автомагистраль и хорошее транспортное сообщение с центром города, Земун, Бежанийской Косой и другими районами Белграда. Квартира находится в тихом и спокойном районе, но при этом всё необходимое для комфортной повседневной жизни находится рядом. Аренда: 800 € в месяц Залог обязателен Infostan: около 14 000 RSD в месяц Интернет/ТВ/кабельное телевидение: по договорённости. Agencijska provizija 50%